
Protokoll styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Digitalt styrelsemöte 2021 1 dec kl. 16.30-17.30 

 

Närvarande: Heléne Sundelin, Merab Kokaia, Maria Compagno Strandberg, Ewa Wadhagen 

Wedlund, Alexandra Sailer, Johan Zelano, Christian Wentzel, Måns Berglund 

Frånvarande: Mirja Gyllensvärd, Ulrika Sandvik, Helena Gauffin 

 

§ 1 Till protokolljusterare valdes Merab Kokaia. 

§ 2 Inga synpunkter inkom på föregående protokoll 

§ 3 Mötet ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  

§ 4  Styrelsen konstitutionerades. 

§ 4 Rapport föredrogs ej från skattmästaren som ej deltog i mötet. 

 

§ 5 Inget nytt från ILAE eller om nordiskt samarbete.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

§ 6 Inget nytt från Epilepsiförbundet.  

 

§ 7 Planer för 2021–2022 

o Höstmötet/Årsmöte 2022: Umeå, ”Kontroverser inom epilepsi”; 

förslag på datum är 10–11 november 2022. 

o Höstmöte/Årsmöte 2023: Linköping 

o Workshops SEEG i Göteborg ev. HT 2022 

 

§ 8  Svensk neurologföreningen –Neurologiveckan 2022 Uppsala. Måns Berglund 

håller i programmet för SES. Avsatt tid är förmiddag 18 maj 2022. Temat är 

”Epilepsi och hälsa”. 

  

§ 9 Inga inkomna resestipendier. 

 

§ 10 Skrivelser  

• Remiss svårbehandlad epilepsi: Helenes svar från SES styrelse får bifall 

av övriga styrelsen och skickas till Socialstyrelsen 

• NAG internremiss Vårdförlopp epilepsi: Remiss ankom väldigt nyligen 

och styrelsen har ej ännu hunnit läsa igenom. Då inremitterande önskar 

svar 15/12 fattar styrelsen beslut att vid eventuella större invändningar 

från SES styrelse får detta avhandlas via mejl.  

 

§ 11 Inga inkomna rapporter. 

 

§ 12 Inget nytt om epilepsiregister 

 

§ 13  SES hemsida och sociala medier: Överlämning mellan Marita och Måns har 

skett. Måns har fått administrations-rättigheter och möte med företaget är på 

gång. 

 



§ 14 Inget nytt kring sponsorer. 

 

§ 15 Övriga frågor 

• VGR har ett aktivt arbete kring rekommendationer för EEG i 

körkortsutredningar. Heléne skriver till Anna Edelvik med förfrågan 

om arbetet fortgår på nationell nivå mot nationell enhetlighet i frågan.  

• Nästkommande möten föreslås: 

o Onsdag 26/1–22, 16.30-17.30 (digitalt) 

o Onsdag 30/3–22, 16.30-17.30 (digitalt) 

o Onsdag 1/6–22, 9.30-15.99 (IRL på Arlanda/hybridmöte) 

 

 

Ordförande  Sekreterare  Protokolljusterare 

   

 

 

Heléne Sundelin Maria C Strandberg Merab Kokaia 

   

  


